



भारत का प्रधान कौंसलावास
सेंट डेनिस, रियूनियन
Consulat Général de l'Inde
Consulate General of India
SAINT DENIS, REUNION

Dear Sir/Madam,

This is to inform you that the Consulate General of India, Saint-Denis is in the process of setting up a panel with certain reputed freight forwarder/agents on the island, for transportation of luggage/personal effects of officials of this Consulate on their transfer. The shipping will be worldwide but most often India.

You are kindly requested to intimate the costs on the following categories of baggage to be sent by sea and air. The charges quoted for robust packing by using quality materials by professional personnels should be valid for a minimum period of one year.

BY SEA:

Approx. weight (Total) (a)	Total cost of packing materials including liftvan (b)	Total labour charges for packing (c)	Packing charges per 100 Kgs $d = (b+c)/a \times 100$ (d)
4850 Kgs			
2600 Kgs			
1475 Kgs			

BY AIR:

Approx. weight (Total) (a)	Total cost of packing materials including liftvan (b)	Total labour charges for packing (c)	Packing charges per 100 Kgs $d = (b+c)/a \times 100$ (d)
1100 Kgs			
560 Kgs			
400 Kgs			

In case you need any further clarifications, you may kindly fix up a meeting with us by calling at no. 0262 417 547. The last date for receiving the estimates shall be 31 October 2023.

J.N.Majhi
Consul General
29/09/2023

Cher Monsieur/Madame,

Nous tenons à vous informer que le Consulat général de l'Inde à Saint-Denis est en train de mettre en place un panel avec certains transitaires/agences réputés sur l'île pour le transport des bagages/effets personnels des personelles de ce Consulat lors de leur mutation. L'expédition se fera à l'international, mais le plus souvent à destination de l'Inde.

Nous vous prions de bien vouloir nous indiquer les coûts pour les catégories de bagages à envoyer par voie maritime et aérienne. Les tarifs proposés y compris un emballage robuste réalisé avec des matériaux de qualité par du personnel professionnel doivent être valables pour une période minimale d'un an.

PAR VOIE MARITIME:


Environ. Poids total (a)	Coût total des matériaux, y compris l'élévateur (b)	Frais de main- d'œuvre (c)	Coût d'emballage / conditionnement pour 100 Kg $d = (b+c)/a \times 100$ (d)
4850 Kgs			
2600 Kgs			
1475 Kgs			

PAR AVION:

Environ. Poids total (a)	Coût total des matériaux, y compris l'élévateur (b)	Frais de main- d'œuvre (c)	Coût d'emballage / conditionnement pour 100 Kg $d = (b+c)/a \times 100$ (d)
1100 Kgs			
560 Kgs			
400 Kgs			

Si vous avez besoin de plus amples clarifications, vous pouvez fixer un rendez-vous en appelant au numéro 0262 417 547. La date limite de réception des estimations est fixée au 31 octobre 2023.

Cordialement,


J.N. Majhi
Consul Général
29/09/2023